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Από το υπ’ αριθ. 19/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 689/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Καστανιάς και 
έγκριση μετονομασίας θέσης Δ.Δ. 
Καστανιάς Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 18 Oκτωβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00, και σε συνέχεια της διακοπείσης συνεδρίασης, στις 19 Οκτωβρίου του 
έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-10-2004 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Χιονίδης Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    

10. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 687/2004 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης. 

11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 688/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. 

Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 689/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 690/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 692/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Η. Σοφιανίδης.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 693/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης, 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης Γ. Ορφανίδης και οι δημ. πάρεδροι κ.κ. Κ. Μιχαηλίδης, Π. 

Ποταμόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 694/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 695/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2004 αποχώρησαν οι δημ. 
πάρεδροι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης. 
12) 12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 702/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 708/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 711/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 5-10-2004 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου τεχνικών Μαρίας Τσιαμήτρου-Καραχατζή, που έχει ως εξής: 

Ο κος Δημήτριος Γ.Κατσαρός (Πληρεξούσιος δικηγόρος της οικογένειας 
Κατσαρού) με την από 14-7-2004 αίτησή του προς το Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς 
του Δήμου Βέροιας, η οποία κοινοποιήθηκε στον Νομάρχη Ημαθίας και στη Δ/νση 
Ελέγχου και Συντήρησης Εργων, ζητά την μετονομασία της περιοχής που 
ονομαζόταν «Καλύβια Κατσαρού» και στη συνέχεια «Καλύβια Σαρακατσαναίων» εκ 
νέου σε «Καλύβια Κατσαρού» αναφέροντας και τα επιχειρήματά του. 

Στη συνέχεια η Δ.Ε.Σ.Ε. με το  υπ’ αριθ. 2102/3-8-2004 έγγραφο προς τον κο 
Δημήτριο Κατσαρό  (που κοινοποιήθηκε στον Δήμο Βέροιας) και το υπ΄αριθ. 
2324/10-9-2004 έγγραφο προς το Δήμο Βέροιας ζητά να καθορίσουμε το τοπωνύμιο 
της περιοχής ώστε να τοποθετήσει ανάλογη πληροφοριακή πινακίδα στον δρόμο 
Βέροιας-Κοζάνης. 

Το τοπικό συμβούλιο Καστανιάς με την υπ΄αριθ. 21/2004 απόφασή του 
βεβαιώνει το ιστορικό της αλλαγής της πινακίδας και προτείνει την επαναφορά της με 
την ονομασία «Καλύβια Κατσαρού» και την κατάργηση της προηγούμενης με την 
ονομασία «Καλύβια Σαρακατσαναίων» στη διασταύρωση του δρόμου προς Παναγία 
Σουμελά με τον αγροτικό δρόμο που οδηγεί στην περιοχή, καθώς και την 
επανατοποθέτηση της πληροφοριακής πινακίδας με την ονομασία «Καλύβια 
Κατσαρού» επί της οδού Βέροιας-Κοζάνης λίγο πριν τα σύνορα των δύο Νομών. 

Σύμφωνα με το Π.Δ. 410/95 αρ. 11 παρ. 3 η μετονομασία θέσεων γίνεται με 
διάταγμα, που εκδίδεται ύστερα από σύμφωνη γνώμη του Δημοτικού ή Κοινοτικού 
Συμβουλίου. Η γνώμη αυτή υποβάλλεται στο Υπουργείο Εσωτερικών μέσα σε 
προθεσμία τριών (3) μηνών, αφότου το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε αυτό το ερώτημα. 
Αν η γνώμη δεν υποβληθεί μέσα σ΄αυτή την προθεσμία το διάταγμα εκδίδεται χωρίς 
αυτήν. 

Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την αριθ. 21/2004 απόφαση του Τ.Σ. 

Καστανιάς, με την οποία αυτό εισηγείται την επαναφορά της πινακίδας με την 
ονομασία «Καλύβια Κατσαρού» και την κατάργηση της πινακίδας με την ονομασία 
«Καλύβια Σαρακατσαναίων», που βρίσκεται στη διασταύρωση του κοινοτικού 
ασφαλτοστρωμένου δρόμου «Παναγίας Σουμελά» με τον αγροτικό χωματόδρομο που 
οδηγεί στα καλύβια των Σαρακατσαναίων (200 μέτρα πριν τη Μονή) και την 
επανατοποθέτηση της πινακίδας με την ονομασία «Καλύβια Κατσαρού» επί της οδού 
Βέροιας-Κοζάνης, λίγο πριν τα σύνορα των δύο Νομών. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Το καλοκαίρι που μας πέρασε, υποβλήθηκε αίτηση στον Δήμο από 

τον δικηγόρο κ. Κατσαρό, ο οποίος μας ενημέρωνε ότι στην περιοχή Καστανιάς 
υπήρχε μία πινακίδα με την ένδειξη προς Καλύβια Κατσαρού, τοπωνύμιο δηλαδή και 
κάποιοι την είχαν αλλάξει με μία άλλη που έγραφε προς Καλύβια Σαρακατσαναίων. 
Επειδή έχει μία νομική επιχειρηματολογία μεγάλη ο κ. Κατσαρός και λέει ότι σε 
πολλούς χάρτες στην Ελλάδα είναι έτσι καταγεγραμμένο και για να μην υπάρξουν 
προβλήματα στην κυκλοφορία ή σε όσους επισκέπτονται την περιοχή, ζητάει να 
επανέλθει η προηγούμενη πινακίδα. Ρώτησα στο  τοπικό συμβούλιο Καστανιάς τι 
συμβαίνει και μου είπαν ότι όντως υπήρχε και πριν 2-3 χρόνια άλλαξε. Είπα να 
συζητηθεί το θέμα στο τοπικό συμβούλιο, συζητήθηκε και προτείνει την επαναφορά 
της πινακίδας. Επειδή για μετονομασία οδών, πλατειών, κοινοχρήστων χώρων, 
τοπωνυμιών κ.λ.π. αρμόδιο είναι το δημοτικό συμβούλιο, έρχεται το θέμα εδώ να 
κατοχυρωθεί και με απόφαση του Δημ. Συμβουλίου, η οποία θα υποβληθεί στο 
υπουργείο Εσωτερικών και η αρμόδια επιτροπή που υπάρχει για τις ονομασίες, 
μετονομασίες και τα τοπωνύμια να αποφασίσει τελικά ποια πινακίδα θα μπει. Επειδή 
εμείς έχουμε πάγια τακτική να συμφωνούμε με τις αποφάσεις των τοπικών 
συμβουλίων, συμφωνούμε με το τοπικό συμβούλιο της Καστανιάς και δεχόμαστε να 
μπει αυτή η πινακίδα. 



Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Κουρουζίδης: 1) Πότε έγινε η αλλαγή από Καλύβια Κατσαρού σε Καλύβια 

Σαρακατσαναίων; 2) Εχει σχέση το όνομα Κατσαρός με τον πρόεδρο του ΕΛΓΑ ή 
τον βουλευτή της Λάρισας; 

Δήμαρχος: Η αλλαγή έγινε απ΄ ότι μου είπαν από το Τοπικό Συμβούλιο 
Καστανιάς στην προηγούμενη δημοτική αρχή, πότε ακριβώς δεν θυμούνται αλλά επί 
προεδρίας Τριανταφυλλίδη. Ο πρόεδρος κ. Ποταμόπουλος μήπως μπορεί να δώσει 
περισσότερες διευκρινίσεις γιατί εγώ δεν ξέρω για συγγένειες και τέτοια; 

Ποταμόπουλος: Η ονομασία Καλύβια Κατσαρού είναι από το 1924 και πριν 
2-3 χρόνια προφορικά ήθελαν να το ονομάσουν Καλύβια Σαρακατσαναίων. Όπως 
είπε ο κ. Δήμαρχος όλοι οι χάρτες έχουν ονομασία Καλύβια Κατσαρού. Το τοπικό 
συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε να παραμείνει προς Καλύβια Κατσαρού. 

Ουσουλτζόγλου: Πρώτον ποιοι είναι αυτοί που δεν ήθελαν το όνομα 
Κατσαρός, δεύτερον αν υπάρχουν συμβολαιογραφικές πράξεις οι οποίες αναφέρονται 
στο Καλύβια Σαρακατσαναίων, γιατί ξέρω ότι υπάρχουν. 

Πρόεδρος: Αφού το ξέρετε γιατί το ρωτάτε; Προφανώς ο κ. Ποταμόπουλος 
εννοούσε άλλους Σαρακατσαναίους στην απάντησή του. 

Ουσουλτζόγλου: Επίσης να ρωτήσω τον κ. Δήμαρχο αν είναι σίγουρος ότι 
πάντοτε ακολουθούμε τις αποφάσεις των Τοπικών Συμβουλίων. 

Πρόεδρος: Αυτό δεν έχει σχέση με το θέμα. 
Γαβρίδης: Υπάρχει προηγούμενη απόφαση Δημ. Συμβουλίου με τη σημερινή 

ονομασία; 
Δήμαρχος: Την απάντηση την έδωσε ο κ. Ποταμόπουλος. Δεν υπήρχε 

απόφαση ούτε της πρώην Κοινότητας αλλά υπήρχαν πινακίδες που έγραφαν Καλύβια 
Κατσαρού, κάποιοι την έβγαλαν δεν ξέρω για ποιο λόγο. Πάγια τακτική μας είναι να 
ακολουθούμε τις αποφάσεις των Τοπικών Συμβουλίων κάτι που βέβαια δεν είναι 
νόμος. 

Δελαβερίδης: Σίγουρα δεν υπάρχει άδεια για την πινακίδα προς Καλύβια 
Κατσαρού. Αν θα αλλάξει κε Δήμαρχε η πινακίδα, δεν θα δημιουργήσει προβλήματα; 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Δημούλα: Είχαμε πάρει απόφαση να σεβόμαστε τις αποφάσεις των Τοπικών 

Συμβουλίων αλλά εγώ προσωπικά τη συγκεκριμένη απόφαση δεν μπορώ να τη 
σεβαστώ γιατί ενδιαφέρθηκα λίγο για την υπόθεση κι έμαθα ότι από το 1928 υπήρχαν 
5 οικογένειες στην περιοχή οι Κατσαρός, Σουλιώτης, Ζαρογιάννης, Σαμουρέλης και 
Τιμπραλέξης, πριν 6 χρόνια το Δασαρχείο μετά από πίεση της οικογένειας Κατσαρού, 
έγραψε την πινακίδα προς Καλύβια Κατσαρού και πριν αλλάξει και περιέλθει στο 
Δήμο η περιοχή, ξαναπήρε η Κοινότητα απόφαση κι έγραψε προς Οικισμό 
Σαρακατσαναίων. Τώρα θέλει να ξαναφύγει αυτή η ταμπέλα και να μπει η παλιά 
επειδή κάποιοι κληρονόμοι το ζήτησαν. Στην περιοχή αυτή τώρα μένουν 6 
οικογένειες που τα επίθετά τους είναι μόνον δύο Σουλιώτης και Τιμπραλέξης. Το πιο 
λογικό είναι, αφού κι ο Κατσαρός ήταν κι αυτός Σαρακατσάνος, η περιοχή να λέγεται 
περιοχή Σαρακατσαναίων. Τώρα για ποιο λόγο το θέλει αυτό ο κ. Κατσαρός ή ο 
κληρονόμος του δεν ξέρουμε. Θα μπορούσε να βάλει μία ταμπέλα στο οικόπεδό του 
που να λέει Καλύβια Κατσαρού. 

Γαβρίδης: Ο κ. Κατσαρός είναι μία συγκεκριμένη οικογένεια ενώ οι 
υπόλοιποι εκπροσωπούν τους Σαρακατσαναίους που ξέρω ότι υπήρχαν πριν από 
πολλά χρόνια. Για πρώτη φορά κε Δήμαρχε νομίζω ότι δεν πρέπει να δεχθούμε την 
απόφαση του Τοπ. Συμβουλίου, δεν έχω τίποτα ούτε με τον Πρόεδρο ούτε με το 
Τοπικό Συμβούλιο, αλλά πιστεύω ότι αυτή η αλλαγή ήρθε μετά από πίεση της 
συγκεκριμένης οικογένειας. 

Κουρουζίδης: Υπήρχε απόφαση, ενώ ειπώθηκε ότι δεν υπήρχε. Δηλαδή στην 
περιοχή Β΄ Ρωσοπροσφύγων μπορεί αύριο να βγει ένας ρωσοπρόσφυγας και να πει 
βάλτε την ταμπέλα π.χ. Κουρουζίδης; Αυτό ζητάει η οικογένεια. Εμείς λέμε  ότι ήταν 
όλοι Σαρακατσαναίοι, αυτό είπε και προηγούμενα η πρώην Κοινότητα, υπάρχει 
απόφαση άρα γιατί θέλουμε να το μπερδέψουμε; Είχα ρωτήσει αν είναι ο Κατσαρός 
του ΕΛΓΑ. Αυτός είναι. Ηρθε στη Βέροια για τον ΕΛΓΑ και είπε βάλτε και μία 
ταμπέλα Κατσαρού. Αν είναι έτσι δεν το ψηφίζουμε. 



Γκαμπέσης: Είναι μία τοποθεσία που από το 1928 – 29 είχε συγκεκριμένη 
ονομασία και καλώς ή κακώς οι ονομασίες δεν πρέπει να αλλάζουν ανάλογα με το 
ποιος κατοικεί.  Δηλαδή αν στον Αγ. Γεώργιο κάποιοι δεν θέλουν να λέγεται έτσι 
αλλά με το όνομα κάποιου άλλου Αγίου μπορούν να κάνουν μία επιτροπή και να 
αλλάξουν το όνομα; Αυτή η επιτροπή δε νομίζω να νομιμοποιείται να αλλάξει το 
όνομα, γιατί το όνομα είναι καταγεγραμμένο στη συνείδηση όλων μας, υπάρχει το 
απόσπασμα του πρακτικού από το Τοπ. Συμβούλιο που αποδέχεται ότι ιστορικά αυτή 
η περιοχή έχει το συγκεκριμένο όνομα κι επομένως, άσχετα ποιος μένει τώρα ή ποιος 
θα μένει στο μέλλον, αυτή η ονομασία έχει καταγραφεί στη συνείδηση όλων μας σαν 
Καλύβια Κατσαρού. Δηλαδή στην περιοχή Σαραντόβρυσες πρέπει να αλλάξουμε την 
ονομασία γιατί οι βρύσες δεν είναι 40 αλλά 38;  Συμφωνώ ότι πρέπει να επανέλθει η 
συγκεκριμένη πινακίδα. 

Δελαβερίδης: Δεν μπορώ να πω περισσότερα πράγματα τη στιγμή που η κα 
Δημούλα ήταν πολύ σαφής στις απόψεις της και συμφωνώ πλήρως. Μας ανέφερε ότι 
πράγματι υπήρχε απόφαση του Τοπ. Συμβουλίου της πρώην Κοινότητας, άρα λοιπόν 
υπάρχει μία απόφαση. Στη συνέχεια δεν ξέρω πώς έγινε και ήρθε το θέμα από την 
αίτηση του κ. Κατσαρού, αλλά ποιο είναι το λογικό; Να λέμε προς Καλύβια 
Κατσαρού, λες και μόνο ο Κατσαρός μένει σ΄ εκείνη την περιοχή; Μένουν τόσες 
οικογένειες και είναι λογικό ο καθένας να θέλει να βάλει το δικό του  όνομα. Αρα 
λοιπόν θα πρέπει να αφήσουμε την πινακίδα που υπάρχει με απόφαση και κακώς δεν 
την εμφανίσατε. Ο κ. Κατσαρός είναι Σαρακατσάνος και η πινακίδα «προς 
Σαρακατσαναίους» τον εκφράζει πλήρως κι έτσι θα πρέπει να είναι η πινακίδα. Αν 
αλλάξουμε την πινακίδα και την κάνουμε «προς Κατσαρό», είπε ο κ. Δήμαρχος στην 
εισήγησή του, δεν θα έχουμε προβλήματα. Εννοεί προβλήματα κυκλοφοριακά, ή 
μόνο αν η πινακίδα λέει προς Κατσαρό δεν θα έχουμε προβλήματα ενώ αν λέει προς 
Σαρακατσάνους θα έχουμε, ή από τη ΔΕΚΕ, ή από τον κ. Κατσαρό που όπως έμαθα 
προηγουμένως από την τοποθέτηση του κ. Κουρουζίδη είναι συγγενείς του κ. 
Κατσαρού του Διοικητή του ΕΛΓΑ; Υπάρχει απόφαση κε Δήμαρχε και πρέπει να την 
σεβαστούμε. 

Πρόεδρος: Θέλετε να μιλήσετε κε Σιδηρόπουλε αλλά δεν γραφτήκατε. Δεν 
θεωρώ όμως το θέμα πολύ σοβαρό γι’ αυτό θα σας δώσω τον λόγο. 

Κουρουζίδης: Διαδικαστικά. Εάν δεν ζητώ το λόγο δεν έχω απαίτηση να τον 
πάρω. Εάν τον δώσετε στον κ. συνάδελφο θα ήθελα όταν σηκώνουμε το χέρι, μέσα 
από το μικρόφωνο να λέτε π.χ. τον λόγο ο Κουρουζίδης και να το γράφετε. 

Πρόεδρος: Εχετε δίκιο σ΄ ότι αφορά την τυπική διαδικασία. Ο κ. 
Σιδηρόπουλος όμως που δεν απασχολεί το Δημ. Συμβούλιο πολλές φορές δεν 
αντιλήφθηκε ότι είχε αρχίσει η διαδικασία για να σηκώσει το χέρι του. Μπορούσα και 
με άλλο τρόπο να τον είχα εγγράψει αλλά δεν θέλω να το κάνω. Δηλώνω όμως 
ενώπιόν σας ότι επειδή δεν αντιλήφθηκε του δίνω το λόγο. Εάν όμως το θέμα ήταν 
πολύ σοβαρό δεν θα του τον έδινα και θα εφάρμοζα πιστά τη διαδικασία. 

Σιδηρόπουλος: Ολη η Ελλάδα έχει χιλιάδες πινακίδες και τοπωνύμια που είναι 
γραμμένα στην τουρκική, στην αρβανίτικη, στη σλαβική και σ΄ ένα άλλο σωρό 
γλώσσες. Μία τοποθεσία με το τοπωνύμιο του Κατσαρού που ισχύει 80 χρόνια τώρα 
και το οποίο είναι καταγεγραμμένο σε όλους τους χάρτες και στα βιβλία μη θέλετε να 
το αλλάξετε τώρα. Είναι όχι μόνο σωστό και δίκαιο να αλλαχτεί αλλά είναι 
προσβλητικό σε μας να θέλουμε να αλλάξουμε το όνομα της τοποθεσίας. 

Δήμαρχος: Η αίτηση του κ. Κατσαρού υποβλήθηκε στις 21.7.2004 και την 
υπογράφουν 15 άτομα. Παράλληλα ο κ. Κατσαρός υπέβαλε αίτηση και στην ΔΕΚΕ, η 
οποία έστειλε τα έγγραφα στον Δήμο όπως ορίζει ο νόμος γιατί ο Δήμος αποφασίζει 
για τα τοπωνύμια. Πράγματι υπάρχει κυκλοφοριακό πρόβλημα γιατί αυτή η πινακίδα 
δεν ήταν μόνο επάνω στον χωματόδρομο αλλά και κάτω στο Γραγρού κ.λ.π. γιαυτό 
επεμβαίνει και η ΔΕΚΕ και στους χάρτες είναι έτσι γραμμένο, Καλύβια Κατσαρού. 
Μην συγχέετε και μη μπερδεύετε συγγένειες γιατί εδώ στον Δήμο κανένας Κατσαρός 
δεν εμφανίστηκε παρά μόνο ένα άψυχο χαρτί. Η αποκατάσταση της αλήθειας και της 
ιστορίας είναι να μπει Καλύβια Κατσαρού. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 



Γκαμπέσης: Για να δείξω πόσο κακώς πλατειάζουμε το θέμα, φαντάζομαι αν 
μετά από λίγα χρόνια πάει μία ποντιακή οικογένεια να μην έχουν το θράσος να 
λέγεται Καλύβα του Γιωρίκα. Οι καλύβες αυτές έχουν συγκεκριμένο όνομα από το 
1929, πρέπει να τελειώνουμε όπως και μ΄ όλα τα τοπωνύμια που υπάρχουν στον 
Δήμο μας. 

Δελαβερίδης: Το θέμα είναι πάρα πολύ σοβαρό, δεν είναι μόνο αυτό το άψυχο 
χαρτί που λέει ο κ. Δήμαρχος αλλά οι 15-20 που υπογράφουν ποιος μου λέει ότι δεν 
πάνε να διεκδικήσουν αύριο – μεθαύριο εκείνη την περιοχή, γιατί το Κτηματολόγιο 
δεν έχει ακόμη τελειώσει; 

Σιδηρόπουλος: Θα υπενθυμίσω ότι στην Ελλάδα υπάρχουν χιλιάδες 
ονομασίες περιοχών, δρόμων, τοποθεσιών, βουνών κ.λ.π. με ονόματα τουρκικά, 
σλαβικά, αρβανίτικα τα οποία κανένας δεν διανοήθηκε να αλλάξει. Και τώρα κάθεστε 
και μικρόψυχα και στενόκαρδα, για λόγους καθαρά σκοπιμότητας, εμμένετε στην 
άποψή σας χωρίς να έχετε καθόλου δίκιο. 

Δήμαρχος: Οι ίδιοι ομολογούν στην αίτησή τους ότι είναι δημόσια δασική 
έκταση, ούτε ιδιοκτησία διεκδικούν ούτε τίποτα. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Δημούλα: Από τον γραμματέα της Καστανιάς έμαθα ότι από το 1928 μέχρι 

πριν 6 χρόνια δεν ήταν γραμμένο σαν Καλύβια Κατσαρού αλλά σαν 
Σαρακατσαναίϊκα. Πριν 6 χρόνια πρωτοαναφέρθηκε μ΄ αυτό το όνομα. Πώς το λένε 
από το 1928, εγώ δεν το ξέρω. 

Γαβρίδης: Γιατί δεν ρωτάμε και τους υπόλοιπους κατοίκους της περιοχής αν 
θέλουν να ονομάζονται Καλύβια Κατσαρού γιατί όπως σέβεστε εσείς κε Δήμαρχε την 
απόφαση της Επιτροπής του Τοπ. Συμβουλίου έτσι πρέπει να σεβαστούμε κι αυτούς 
τους ανθρώπους. Ξέρω από πληροφορίες ότι σε καμία περίπτωση δεν θα δεχθούν να 
μπει καμία ταμπέλα που να γράφει Καλύβια Κατσαρού. 

Κουρουζίδης: Δεν υπάρχει κυκλοφοριακό πρόβλημα γιατί υπάρχουν δύο 
οικογένειες, πηγαίνουν τα πρόβατα και δεν εμποδίζουν κανέναν. Να παραμείνει ως 
έχει και είναι επιβεβαιωμένο από τον γραμματέα της Κοινότητας με απόφαση που 
λέει ότι δεν υπήρχε Κατσαρός. Εγώ καλά είπα ότι ήρθε ο Κατσαρός και θέλει να 
βάλουμε ταμπέλα μήπως και πάρουν οι αγρότες αποζημίωση. Και κακώς κε Δήμαρχε 
δεν είχατε επαφή όπως είπατε γιατί είναι πρόεδρος του ΕΛΓΑ και πρέπει να 
ενδιαφέρεστε και για τα αγροτικά θέματα. 

Πρόεδρος: Δεν μπορείτε να μιλάτε κε Κουρουζίδη επί παντός του επιστητού, 
περιοριστείτε στο θέμα και υποδείξεις δεν θα κάνετε στον κ. Δήμαρχο. 

Κουρουζίδης: Όταν λέει ο Δήμαρχος ότι δεν γνωρίζει ποιος είναι ο Κατσαρός 
και δεν είχε καμία επαφή και λέω ότι είναι ο Πρόεδρος του ΕΛΓΑ ένας από τους 
συγγενείς έχω το δικαίωμα να λέω ότι ο Δήμος πρέπει να ενδιαφέρεται για τους 
αγρότες. 

Δελαβερίδης: Ο Κατσαρός είναι και Σαρακατσάνος ενώ ο Σαρακατσάνος δεν 
είναι Κατσαρός. Αυτό τα λέει όλα. Προς Σαρακατσαναίϊκα λοιπόν τους καλύπτει 
όλους. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρότασης της κας Δημούλα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 

Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. 
Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της κας Αντιδημάρχου, όπως 
υποστηρίχθηκε από τον κ. Δήμαρχο; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. 
Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. 
Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Χ. Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Σ. 
Μηλιόπουλος,  Γ. Ορφανίδης και ο δημ. πάρεδρος Π. Ποταμόπουλος. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος  Μ. Σακαλής. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 5-10-2004 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου τεχνικών Μ. 
Τσαμήτρου-Καραχατζή. 



2.- Την από 14-7-2004 αίτηση των Κων/νου Κατσαρού κ.λ.π..  
3.- Το με αριθ. πρωτ. 5995/1-9-2004 έγγραφο της Δ/νσης Ελέγχου Συντήρησης 
΄Εργου της Π.Κ.Μ. 
4.- Την αριθ. 21/2004 απόφαση του Τ.Σ. Καστανιάς. 
5.- Την πρότασης της δημ. συμβούλου Μ. Δημούλα. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 11 παρ. 3 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Αποδέχεται την εισήγηση του Τ.Σ. Καστανιάς και εγκρίνει τη μετονομασία 
της θέσης που αναφέρεται ως «Καλύβια Σαρακατσαναίων Καστανιάς» του Δ.Δ. 
Καστανιάς Δήμου Βέροιας, στην οποία οδηγεί ο αγροτικός χωματόδρομος στη 
διασταύρωσή του με τον κοινοτικό ασφαλτοστρωμένο δρόμο Καστανιάς-Παναγία 
Σουμελά (200μ. πριν την Ι.Μ.), σε «Καλύβια Κατσαρού».   

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  689 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-1-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  

 


